
Motion till kommunfullmäktige 

I vår kommun har kommuninnevånarna möjlighet att kunna skriva medborgarförslag till 

kommunfullmäktige. Ur ett demokratiskt perspektiv är det mycket bra. I kommunfullmäktiges 

arbetsordning står det att ”Medborgarförslag skall beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 

år från det att förslaget väcktes”. 

Problemet är att det ibland tar mycket lång tid för dessa medborgarförslag att bli besvarade.  Det kan 

till och med vara så att innehållet har hunnit bli helt inaktuellt. Detta är inte bra ur ett demokratiskt 

perspektiv. Det samma gäller för motioner. 

Mot bakgrund av detta föreslår vi kommunfullmäktige besluta att: 

Kommunfullmäktige skall besvara alla medborgarförslag och motioner inom sex månader. I de fall 

förslagen inte kunnat behandlas inom denna tid ska skälen till detta anmälas och redovisas till 

fullmäktige varje halvår. 

Öckerö 2013-05-23 

Maria Brauer (S)                             Annika Andersson (V) 

 

 



Motion 121025 om att inte inleda vänortssamarbete med Safi i Marocko 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2013-19-26 antogs motionen med 19 röster mot 12 och 5 

ledamöter avstod från att rösta. Beslutet hade föregåtts av diskussion med inlägg som stödde 

v:smotion bl.a. av respresentanter från kd, mp och s. 

 

 


